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P R O T O K Ó Ł  Nr XXVI/20 

z przebiegu sesji Rady Miejskiej w Krośnie Odrzańskim, 

odbytej w dniu 26 listopada 2020 r. w trybie zdalnym. 

 

Zgodnie z art. 15zzx ust. 1 i 2 ustawy z dnia 2 marca 2020 r. o szczególnych rozwiązaniach 

związanych z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych 

oraz wywołanych nimi sytuacji kryzysowych (Dz. U. z 2020 r. poz. 1842) posiedzenie odbędzie  

się z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość (zdalny tryb obradowania). Obradom 

sesji przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej Radny Tomasz Rogowski, przy współudziale 

Wiceprzewodniczących: Kazimiery Potockiej i Krystiana Forstera. Na stan 15 radnych, 14 obecnych. 

Nieobecny Radny Mariusz Grycan. Lista obecności, imienne wykazy głosowań oraz nagranie 

przebiegu obrad stanowią załączniki do protokołu.  

 

Ponadto w sesji udział wzięli: 

Anna Chinalska - Radna Sejmiku Województwa Lubuskiego 

Marek Cebula                              - Burmistrz Krosna Odrzańskiego 

Roman Siemiński - Zastępca Burmistrza 

Anna Mikołajczyk - Sekretarz Gminy 

Ilona Ogiba                                  - Skarbnik Gminy 

Robert Kornalewicz - adwokat 

 

Porządek obrad:  

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Zgłaszanie i głosowanie ewentualnych wniosków w sprawie zmiany porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołów z obrad poprzednich sesji. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 

5. Informacja Przewodniczących Komisji Rady z prac komisji w okresie międzysesyjnym. 

6. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

7. Informacja o podmiotach obowiązanych do przyjęcia skazanych w celu wykonywania kary 

ograniczenia wolności. 

8. Przyjęcie apelu o przywrócenie żeglowności Odrze oraz stworzenie warunków do odbudowy i 

rozwoju infrastruktury rzecznej w Krośnie Odrzańskim. 

9. Rozpatrzenie projektów uchwał: 

1) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia uchwały budżetowej Gminy Krosno Odrzańskie na 

2020 r.; 

2) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Krosno 

Odrzańskie na lata 2020-2030; 

3) w sprawie uchwalenia Statutu Mediateki – Biblioteki Publicznej w Krośnie Odrzańskim; 

4) w sprawie programu współpracy Gminy Krosno Odrzańskie z organizacjami pozarządowymi 

oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2021; 

5) w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w 

Gminie Krosno Odrzańskie na 2021 rok; 

6) w sprawie zmiany uchwały nr XVIII/155/20 Rady Miejskiej w Krośnie Odrzańskim z dnia 

27 lutego 2020 r. w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi na nieruchomościach, na których zamieszkują mieszkańcy oraz stawki tej opłaty; 

7) w sprawie zmiany uchwały nr XVIII/156/20 Rady Miejskiej w Krośnie Odrzańskim z dnia 

27 lutego 2020 r. w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za selektywne gospodarowanie 

odpadami komunalnymi na obszarze Gminy Krosno Odrzańskie; 
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8) w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny lokalu mieszkalnego wraz z 

udziałem w nieruchomości wspólnej zbywanego na rzecz najemców. 

10. Informacje i sprawy różne. 

11. Zamknięcie sesji. 

 

Do pkt. 1  

Otwarcia sesji Rady Miejskiej o godzinie 12.05 dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Radny 

Tomasz Rogowski. Powitał Radną Sejmiku Województwa Lubuskiego Annę Chinalską, Radną Rady 

Powiatu Krośnieńskiego Annę Januszkiewicz, kierownictwo Urzędu, naczelników wydziałów Urzędu 

Miasta, kierowników i dyrektorów jednostek podległych. Poprosił o stwierdzenie obecności i quorum. 

Oświadczył, iż w sesji uczestniczy 13 radnych. 

 

Do pkt. 2  

Burmistrz Marek Cebula wniósł o wprowadzenie do porządku obrad w pkt 9 ppkt 9 projektu uchwały 

o zmianie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego w rejonie ul. Gubińskiej w obrębie 2 miasta Krosno Odrzańskie. 

 Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim 13 głosami „za” opowiedziała się za 

wprowadzeniem do porządku obrad w pkt 9 ppkt 9 projektu uchwały o zmianie uchwały w 

sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego w rejonie ul. Gubińskiej w obrębie 2 miasta Krosno Odrzańskie. 

Wobec powyższego porządek obrad przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Zgłaszanie i głosowanie ewentualnych wniosków w sprawie zmiany porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołów z obrad poprzednich sesji. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 

5. Informacja Przewodniczących Komisji Rady z prac komisji w okresie międzysesyjnym. 

6. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

7. Informacja o podmiotach obowiązanych do przyjęcia skazanych w celu wykonywania kary 

ograniczenia wolności. 

8. Przyjęcie apelu o przywrócenie żeglowności Odrze oraz stworzenie warunków do odbudowy i 

rozwoju infrastruktury rzecznej w Krośnie Odrzańskim. 

9. Rozpatrzenie projektów uchwał: 

1) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia uchwały budżetowej Gminy Krosno Odrzańskie na 

2020 r.; 

2) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Krosno 

Odrzańskie na lata 2020-2030; 

3) w sprawie uchwalenia Statutu Mediateki – Biblioteki Publicznej w Krośnie Odrzańskim; 

4) w sprawie programu współpracy Gminy Krosno Odrzańskie z organizacjami pozarządowymi 

oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2021; 

5) w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w 

Gminie Krosno Odrzańskie na 2021 rok; 

6) w sprawie zmiany uchwały nr XVIII/155/20 Rady Miejskiej w Krośnie Odrzańskim z dnia 

27 lutego 2020 r. w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi na nieruchomościach, na których zamieszkują mieszkańcy oraz stawki tej opłaty; 
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7) w sprawie zmiany uchwały nr XVIII/156/20 Rady Miejskiej w Krośnie Odrzańskim z dnia 

27 lutego 2020 r. w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za selektywne gospodarowanie 

odpadami komunalnymi na obszarze Gminy Krosno Odrzańskie; 

8) w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny lokalu mieszkalnego wraz z 

udziałem w nieruchomości wspólnej zbywanego na rzecz najemców; 

9) o zmianie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego w rejonie ul. Gubińskiej w obrębie 2 miasta Krosno 

Odrzańskie. 

10. Informacje i sprawy różne. 

11. Zamknięcie sesji. 

 

Do pkt. 3  

 Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim 13 głosami „za” przyjęła do zatwierdzającej 

wiadomości protokół Nr XXIV/20 z przebiegu sesji Rady Miejskiej w Krośnie Odrzańskim 

odbytej w dniu 8 października 2020 roku. 

 Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim 13 głosami „za” przyjęła do zatwierdzającej 

wiadomości protokół Nr XXV/20 z przebiegu sesji Rady Miejskiej w Krośnie Odrzańskim 

odbytej w dniu 29 października 2020 roku.  

 

Do pkt. 4 

Przewodniczący Rady Miejskiej Radny Tomasz Rogowski przedstawił informacje odnośnie 

wydarzeń, które miały miejsce w okresie międzysesyjnym. 

 

Do pkt. 5 

Sprawozdania z działalności międzysesyjnej stałych Komisji Rady Miejskiej przedłożyli: Radna 

Danuta Cierpisz – Przewodnicząca Komisji Porządku Publicznego i Infrastruktury Komunalnej, 

Radna Dorota Kwapisiewicz – Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Spraw 

Społecznych, Radny Bartosz Zaborowicz – Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju 

Gospodarczego. 

 

Do pkt. 6 

Na wstępie Burmistrz Marek Cebula powiedział, że uczestniczył w pogrzebie Pana Eugeniusza 

Rawy. Poprosił o uczczenie Jego pamięci minutą ciszy. Następnie przedstawił sprawozdanie z 

działalności międzysesyjnej. Dokument stanowi załącznik do niniejszego protokołu.   

W tym miejscu na posiedzeniu obecny Radny Krystian Forster. Stan radnych – 14. 

 

Do pkt. 7 

Informację o podmiotach obowiązanych do przyjęcia skazanych w celu wykonywania kary 

ograniczenia wolności przedstawił Naczelnik Wydziału Urząd Stanu Cywilnego i Spraw 
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Obywatelskich Mirosław Kossowski. Na zakończenie poinformował, iż w okresie od 1 listopada 

2019 roku do 1 listopada 2020 roku zasądzono prace w wymiarze 13722 godzin, dla 80 osób.  

Radna Sejmiku Województwa Lubuskiego Anna Chinalska przedstawiła informacje na temat 

stypendystów programu Lubuskie Talenty. W tym roku jest ich 340. Następnie powiedziała, ze złożyła 

wniosek o modernizację drogi nr 276. W odpowiedzi wskazano, iż remont drogi na odcinku Radnica-

Szklarka Radnicka będzie ujęty w nowej perspektywie 2021-2027, wśród zadań wymagających 

opracowania dokumentacji. Ponadto na pewnych odcinkach remontowana będzie droga wojewódzka 

nr 138. Radna wystąpiła z zapytaniem odnośnie mostu w Połęcku. Otrzymała odpowiedź, iż w 

pierwszej kolejności wykonany zostanie most w Pomorsku. Kolejność w Strategii Województw 

Lubuskiego była jednak odwrotna. Poinformowała o nowym programie na obiekty sportowe i miejsca 

rekreacji. Przeznaczona na to kwota to 1 mln zł. Zachęciła do składania wniosków na prace 

konserwatorskie w obiektach zabytkowych. W przyszłorocznym budżecie zaplanowano na ten cel 1.2 

mln zł. Radna interweniuje także w sprawie projektu Zielonogórski Orange Światłowód. Dodała, iż jest 

w kontakcie z Radną Cierpisz w sprawie interpelacji do Lubuskiego Kuratora Oświaty.        

 

Do pkt. 8 

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Rogowski odczytał treść apelu o przywrócenie 

żeglowności Odrze oraz stworzenie warunków do odbudowy i rozwoju infrastruktury rzecznej w 

Krośnie Odrzańskim. 

 Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim jednogłośnie - 13 głosami „za” przyjęła apel o 

przywrócenie żeglowności Odrze oraz stworzenie warunków do odbudowy i rozwoju 

infrastruktury rzecznej w Krośnie Odrzańskim. 

Radny Krystian Forster nie oddał głosu. 

  

Do pkt. 9 

1) Projekt uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia uchwały budżetowej Gminy Krosno 

Odrzańskie na 2020 r. 

  Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim jednogłośnie - 14 głosami „za” podjęła uchwałę nr 

XXVI/214/20 o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia uchwały budżetowej Gminy Krosno 

Odrzańskie na 2020 r. 

 

2) Projekt uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Krosno Odrzańskie na lata 2020-2030. 

  Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim jednogłośnie - 14 głosami „za” podjęła uchwałę nr 

XXVI/215/20 o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Krosno Odrzańskie na lata 2020-2030. 

 

3) Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Mediateki – Biblioteki Publicznej w Krośnie 

Odrzańskim. 
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Radna Kazimiera Potocka zaapelowała, aby chociaż jednak półka w biblioteczkach, które mają 

powstać na terenach wiejskich, została przeznaczona na książki przekazywane przez mieszkańców.  

  Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim jednogłośnie - 14 głosami „za” podjęła uchwałę nr 

XXVI/216/20 w sprawie uchwalenia Statutu Mediateki – Biblioteki Publicznej w Krośnie 

Odrzańskim. 

 

4) Projekt uchwały w sprawie programu współpracy Gminy Krosno Odrzańskie z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2021. 

Radna Danuta Cierpisz powiedziała, że Program jest wademekum dla organizacji pozarządowych. 

Powstało Centrum Aktywności Lokalnych, którego pracownicy udzielają pomocy w wielu sprawach 

m.in. przy pisaniu wniosków o dofinansowanie. Podziękowała za wsparcie. Wyraziła nadzieję, iż 

przyszły rok będzie lepszy dla organizacji i umożliwi szerszą działalność.   

  Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim 13 głosami „za”, przy 1 głosie „wstrzymującym 

się” (Radny Marek Górski) podjęła uchwałę nr XXVI/217/20 w sprawie programu współpracy 

Gminy Krosno Odrzańskie z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2021. 

 

5) Projekt uchwały w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych w Gminie Krosno Odrzańskie na 2021 rok. 

  Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim jednogłośnie - 14 głosami „za” podjęła uchwałę nr 

XXVI/218/20 w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych w Gminie Krosno Odrzańskie na 2021 rok. 

 

6) Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XVIII/155/20 Rady Miejskiej w Krośnie Odrzańskim 

z dnia 27 lutego 2020 r. w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi na nieruchomościach, na których zamieszkują mieszkańcy oraz stawki tej opłaty. 

Radny Piotr Garczyński powiedział, że decyzja o zmianie sposobu naliczania opłaty za 

gospodarowanie odpadami była słuszna. Ściągalność należności jest większa. Mieszkańcy będą 

płacić za odpady więcej, ze względu na przepisy ustalane przez Rząd. Gmina została przypisana do 

konkretnej instalacji odbioru odpadów. W przypadku możliwości wyboru i konkurencji, cena byłaby 

niższa. Jeśli przepisy nie zmienią się, to stawki będą wzrastać.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Rogowski powiedział, że to Rząd nakłada na instalacje 

odbioru odpadów opłaty środowiskowe.  

Burmistrz Marek Cebula powiedział, że ustawa o utrzymaniu czystości i porządku w gminach, od 

momentu wejścia w życie była wielokrotnie zmieniana. Na początku funkcjonowania system kosztował 

gminę nieco ponad 2 mln zł, w przyszłym roku będzie to zapewne 5 mln zł. Nie jest to wina Gminy 

Krosno Odrzańskie, ale zmieniających się przepisów zewnętrznych m.in. nie uregulowania kwestii 

odbioru posegregowanych odpadów, ale także konieczności spełnienia wskaźników odzysku z 

odpadów komunalnych surowców wtórnych. Ponadto w Polsce nie ma zakładów przetwarzania 

odpadów wtórnych. Gmina ma już możliwość wyboru instalacji odbioru odpadów. Pomimo konkurencji, 

ceny nie spadają, tylko rosną. Ustawodawca w ostatniej nowelizacji przewidział wzrost częstotliwości 

odbioru odpadów. Ma ona być taka sama na terenach wiejskich, jak w mieści. Koszty wzrastają. 

Gmina nie ma na to wpływu, gdyż decyzje zapadają w parlamencie. Wyraził nadzieję, iż 
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samorządowcy zostaną zaproszeni do współpracy przy tworzeniu nowych przepisów w tym zakresie. 

Należy wspólnie zastanowić się, jak rozwiązać problem gospodarki odpadami w Polsce.      

Radny Bartosz Zaborowicz powiedział, że mieszkańcy cały czas edukują się w zakresie gospodarki 

odpadami. Strumień odpadów jest zatem coraz większy. Przekłada się to na stawki. Dodał, że nie 

wszystkie instalacje mogą odbierać każdy rodzaj odpadów. Instalacja w Marszowie jest bardzo 

nowoczesna. 

Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami, Ochrony Środowiska i Rolnictwa Monika 

Kuczyńska wyjaśniła, iż na wzrost stawki ma wpływ głównie podwyżka ceny za odbiór odpadów w 

instalacji w Marszowie. Wynosi ona 126,76 za tonę odpadów. Kolejnym elementem jest wzrost tonażu 

odbieranych odpadów. W zeszłym roku średnio miesięcznie odbierano 428 ton, a w tym roku 455 ton.      

  Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim jednogłośnie - 14 głosami „za” podjęła uchwałę nr 

XXVI/219/20 w sprawie zmiany uchwały nr XVIII/155/20 Rady Miejskiej w Krośnie Odrzańskim 

z dnia 27 lutego 2020 r. w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi na nieruchomościach, na których zamieszkują mieszkańcy oraz stawki 

tej opłaty. 

 

7) Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XVIII/156/20 Rady Miejskiej w Krośnie Odrzańskim 

z dnia 27 lutego 2020 r. w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za selektywne 

gospodarowanie odpadami komunalnymi na obszarze Gminy Krosno Odrzańskie. 

Radna Kazimiera Potocka zaapelowała do Pani Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami, 

Ochrony Środowiska i Rolnictwa o przekazanie mieszkańcom informacji, iż otrzymają w niedługim 

czasie do wypełnienia nowe deklaracje.  

  Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim jednogłośnie - 14 głosami „za” podjęła uchwałę nr 

XXVI/220/20 w sprawie zmiany uchwały nr XVIII/156/20 Rady Miejskiej w Krośnie Odrzańskim 

z dnia 27 lutego 2020 r. w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za selektywne 

gospodarowanie odpadami komunalnymi na obszarze Gminy Krosno Odrzańskie. 

 

8) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny lokalu mieszkalnego 

wraz z udziałem w nieruchomości wspólnej zbywanego na rzecz najemców. 

  Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim jednogłośnie - 14 głosami „za” podjęła uchwałę nr 

XXVI/221/20 w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny lokalu mieszkalnego 

wraz z udziałem w nieruchomości wspólnej zbywanego na rzecz najemców. 

 

9) Projekt uchwały o zmianie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego w rejonie ul. Gubińskiej w obrębie 2 miasta Krosno 

Odrzańskie. 

Burmistrz Marek Cebula powiedział, że firma Homanit chce inwestować w rozbudowę zakładu. 

Wymagana do tego jest zmiana miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego. Podziękował 

Pani Architekt Aleksandrze Węgrzyn-Przybylskiej oraz Naczelnikowi Markowi Sukiennikowi za nadzór 

nad tą sprawą. Właściciel od 2012 roku zainwestował w firmę Hardex ponad 400 mln zł. Jest to jeden 

z najnowocześniejszych zakładów produkcji płyt na świecie. Zatrudnienie wynosi ponad 500 osób. 

Dodał, iż władze gminy stale podejmują działania w zakresie powstawania nowych i rozwoju 

istniejących podmiotów gospodarczych. Nadal poszukujemy inwestorów na tereny na strefie. Gmina 
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Krosno Odrzańskie wydaje najwięcej, po Gorzowie Wlkp. i Zielonej Górze, decyzji o warunkach 

zabudowy. Wydatki bieżące rosną bardzo szybko, należy zatem szukać dodatkowych dochodów.     

  Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim jednogłośnie - 14 głosami „za” podjęła uchwałę nr 

XXVI/222/20 o zmianie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego w rejonie ul. Gubińskiej w obrębie 2 miasta Krosno 

Odrzańskie. 

 

Do pkt. 10 

Radna Danuta Cierpisz powiedziała, że zwróci się do Radnej Sejmiku Województwa Lubuskiego 

Anny Chinalskiej z zapytaniem o możliwość otrzymania wyników badań z laboratorium szpitala, na 

adres e-mail. Radna zapyta także, czy byłaby możliwość, aby skierowanie na badania laboratoryjne 

było uznawane w każdym laboratorium, a nie wskazanym przez lekarza rodzinnego. Obecnie pacjenci 

musza płacić za badania.  

Radna Kazimiera Potocka powiedziała, iż mieszkańcy zgłaszają pojawianie się pęknięć na hali 

sportowo-widowiskowej i pytają, czy nie grozi to katastrofą budowlaną. 

Radna Ewa Klepczyńska zaapelowała do mieszkańców o poparcie i napisanie sprzeciwu wobec 

budowy biogazowni w Gostchorzu.  

Radny Artur Kozakiewicz zapytał, czy w budynku na ulicy Pocztowej dostępny jest lokal dla 

organizacji pozarządowych. Zapytał, czy można z niego korzystać, w celu organizacji dyżurów 

radnych.  

Zapytał, czy władze gminy nie mogą wskazać miejsca, w którym powstanie biogazowni nie 

przeszkadzałoby mieszkańcom. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Rogowski przypomniał, iż zgodnie ze Statutem Gminy 

interpelacje i zapytania należy składać na piśmie.   

Radny Bartosz Zaborowicz powiedział, że władze gminy mogłyby wskazać inne lokalizacje dla 

biogazowni. Inwestorem jest jednak właściciel terenu w Gostchorzu i to on wystąpił o zgodę na 

budowę w tym miejscu.  

Burmistrz Marek Cebula powiedział, aby nie czekać na sesje, tylko na bieżąco składać zapytania i 

interpelacje. Ponadto wszelkie problemy można zgłaszać poprzez Usterkę.  

Odnośnie lokalizacji biogazowni Burmistrz wyjaśnił, iż każdy może wystąpić o wydanie decyzji o 

warunkach zabudowy na dany grunt. Nie musi być nawet jego właścicielem. Trwa procedura w 

zakresie budowy biogazowni, ponieważ wpłynął stosowny wniosek.  

Poinformował, iż wszystkie budynki podlegają przeglądom rocznym i pięcioletnim. Pęknięcia mogą się 

zdarzyć. Sprawa jest pod nadzorem. 

Naczelnik Wydziału Rozwoju, Inwestycji i Planowania Przestrzennego Marek Sukiennik 

powiedział, że budynek jest pod stałą kontrolą. Zostały założone szklane płytki, które mają na celu 

sprawdzenie, czy pęknięcia powiększają się. Wykonano badania geologiczne. Wykazały, iż nie dzieje 

się nic, co mogłoby zagrażać życiu ludzi.    

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Rogowski poprosił o przesyłanie do biura rady tematów 

do planów pracy Komisji na 2021 rok. 
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Powiedział, że kolejne wspólne posiedzenie Komisji Rady odbędzie się 15 grudnia br. Ze względu na 

dużą ilość tematów, jest prośba, aby rozpocząć wcześniej, niż o godzinie 13.00.  

Radny Bartosz Zaborowicz powiedział, że członkowie Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 

spotkają się wcześniej, na jeszcze jednym posiedzeniu, w celu omówienia projektu budżetu na 2021 

rok.  

 

Do pkt. 11 

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Rogowski o godzinie 14.10 stwierdził: „zamykam obrady  

XXVI sesji Rady Miejskiej w Krośnie Odrzańskim”. 

Na tym protokół zakończono i podpisano –  

                                                                         PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ 

                                                                                             Tomasz Rogowski 

Protokółowała:                                                                                                            

Monika Karwowska-Pawłowska 

Starszy Inspektor w Wydz. Organizacyjnym 


